
 
Sendt: 16. september 2007 10:26 
Til: René Skau Björnsson; Mikkel Dencker; Morten Homann; Frank Aaen; Charlotte Dyremose; Lars Christian 
Lilleholt; Poul Erik Christensen 
Emne: Att.: Skatteudvalget (SAU) - hvorfor skal førtidspensionister betale arbejdsmarkedsbidrag? 

 

Kære folkevalgte i skatteudvalget!  

 

I disse tider møder man i medierne som borger meget talen om skatter igen og igen, uden at jeg har 

hørt ET ord fra ansvarlige skattepolitikere om hvorfor førtidspensionisterne er tvunget til at betale 

arbejdsmarkedsbidrag?  

 

Jeg havde som borger fået opfattelsen af at arbejdsmarkedsbidraget var noget man kun skulle betale 

hvis man er tilknyttet arbejdsmarkedet - er det ikke korrekt opfattet?  

 

Førtidspensionisterne er jo af gode grunde ikke en del af arbejdsmarkedet - tværtimod - og alligevel 

betaler de hvert år arbejdsmarkedsbidrag i forbindelse med den "Supplerende 

arbejdsmarkedspension for førtidspensionister"  som er administreret af ATP. Vedsender eget 

eksempel som dokumentation.  

 

Hvorfor skal vi førtidspensionister betale arbejdsmarkedsbidrag af en ordning der i forvejen 

indeholder administrationsgebyr og skat af afkast?  

 

Personligt virker det både uforståeligt og en anelse amoralsk.  
 

Med venlig hilsen  

 

Flemming Bo Andersen  
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